
PROTOKÓŁ

z XLIV Sesji Rady Gminy Sońsk odbytej w dniu 26 lutego 2010 roku w 
Urzędzie Gminy w Sońsku

W dniu 26 lutego 2010 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się sesja Rady 
Gminy Sońsk.

Stan Radnych 15
Obecnych 14
Nieobecny: Nowicki  Krzysztof

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Wielechowski Jarosław – Wójt Gminy
2. Nałęcz Katarzyna – Skarbnik Gminy

Obradom przewodniczył Szmalec Wiesław - Przewodniczący Rady Gminy.

Ad 1.

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy i na podstawi listy obecności 
stwierdził kworum władne do podejmowania uchwał.

Ad 2.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 
w punkcie 9 „Podjęcie uchwał” podpunktu „p” uchwała w sprawie  ustalenia 
warunków sprzedaży nieruchomości w Ciemniewie.

Owczarczyk Eugeniusz – wnioskuję aby pkt. 9 porządku obrad przenieść do 
punktu 5 a punkt 5 przenieść na miejsce punktu 9.
Również punkt 12 przenieść do punktu 6 a 6 na miejsce 12.
Wzywam Pana Panie przewodniczący do przestrzegania ustaleń Statutu Gminy 
w zakresie  dotyczącym porządku obrad sesji. Mówi o tym § 39 Statutu, dlatego 
wzywam Pana do prowadzenia obrad zgodnie ze Statutem Gminy. Uważam, że 
podpunkt e /druk nr 5 / znajdujący się w punkcie 4  należy zdjąć z porządku 
obrad, ponieważ sprawa nie została do końca wyjaśniona.
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Radca Prawny -  § 39 Statutu Gminy uwzględnia  tylko jakie elementy powinny 
znajdować się w porządku obrad a nie określa ich kolejność.

Drozdowski Edward – składam wniosek o wycofanie projektu uchwały 
znajdującej się w porządku  obrad jako pkt. d /druk nr 4/

Wniosek radnego Owczarczyk w sprawie  zamiany kolejności punktów  9 i 12 
na miejsce pkt. 5 i 6  upadł  za wnioskiem głosowało 3 radnych, 9 było 
przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu.

Za zdjęciem z porządku obrad punktu 5 glosowało 3 radnych, 10 było 
przeciwnych 1 wstrzymał się od głosu.

Wniosek radnego Drozdowskiego został przyjęty  7 głosów „za”, 5 „przeciw” 2 
wstrzymujące się.

Poprawka do porządku obrad zgłoszona przez Przewodniczącego Rady Gminy 
została przyjęta jednogłośnie.

Rada Gminy przyjęła porządek obrad po poprawkach w następującym 
brzmieniu:

1.Otwarcie XLIV sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokółu z sesji Rady Gminy z dnia 17 grudnia 2009 roku, z sesji 
nadzwyczajnych z dnia 30 grudnia 2009 roku i 20 stycznia 2010 roku.
4.Podjęcie uchwal w sprawach:
a/ zmian w  uchwale budżetowej w roku 2010
b/nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2011 
środków stanowiących fundusz sołecki
c/zmiany uchwały Nr XLI/226/09 Rady Gminy z dnia 17 grudnia 2009 roku w 
sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Sońsk.
d/wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy / działka w 
Sońsku /
e. wydzielenia z mieszkaniowego zasobu gminy lokali z przeznaczeniem na 
wynajem jako lokale socjalne.
f/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży lokalu 
mieszkalnego stanowiącego mienie komunalne 
g/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  przy sprzedaży lokalu socjalnego 
stanowiącego mienie komunalne.
h/wyrażenia zgody na udzielnie bonifikaty przy sprzedaży lokalu mieszkalnego 
stanowiącego mienie komunalne.
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i/ wyrażenia zgody na wynajem lokalu socjalnego
j/ wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
k/wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
l/ wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
ł/wyrażenia zgody na wynajem lokalu socjalne
m/wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
n/ rozpatrzenia skargi p. Marka Mochtak na działanie Wójta Gminy.
m/ ustalenia  warunków sprzedaży działki stanowiącej  mienie komunalne.

Ad 3.

Wyłożony do wglądu protokół z sesji Rady Gminy Sońsk z dnia 17 grudnia 
2009 roku został przyjęty jednogłośnie.

Za przyjęciem protokółu z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Sońsk z dnia 30 
grudnia 2009 roku głosowało 12 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.

Protokół z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Sońsk  z dania 20 stycznia 2010 
roku został przyjęty 12 głosami „za” przy 2 wstrzymujących.

Ad 4

a/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej w roku 2010

Szmalec Wiesław – projekt uchwały został dokładnie omówiony na 
posiedzeniach komisji stałych. Czy jeszcze ktoś ma jakieś pytana do tej 
uchwały.

Żaden z radnych pytań nie zgłosił.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

b/projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy na rok 2011 środków stanowiących fundusz sołecki.

Drozdowski Edward - składam wniosek aby w budżecie gminy na rok 2011 
wyodrębnić środki na fundusz sołecki.
Na komisji rewizyjnej p. Wójt powiedział, że będzie złożony wniosek dla 9 wsi 
a co z pozostałymi. Czy one zostaną bez pieniędzy.

Owczarczyk Eugeniusz – ja popieram p. radnego Drozdowskiego i uważam, że 
w budżecie na rok 2011 trzeba wyodrębnić fundusz sołecki, wtedy dla każdego 
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sołectwa będzie przeznaczona jakaś suma pieniędzy i wtedy rada sołecka za 
pośrednictwem gminy będzie mogła składać wnioski o dofinansowanie w 
wysokości do 30%. Dlatego należy się nad tym zastanowić.

Wójt Gminy – mówiąc na komisji o wniosku dla 9 sołectw mówiłem o projekcie 
unijnym z zakresu „Odnowy Wsi”  Proszę nie mylić funduszu sołeckiego z 
pozyskiwaniem funduszy unijnych.
Fundusz sołecki powoduje rozdrobnienie środków finansowych  i nie jest to w 
ten sposób, że  rada sołecka dysponuje funduszami, składa tylko wniosek do 
Urzędu Gminy na co planuje przeznaczyć te pieniądze a decyzja zapada w 
Urzędzie.

Szmalec Wiesław – przechodzimy do głosowania uchwały, bo wniosek p. 
radnego Drozdowskiego jest bezzasadny.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta 9 „za” 3 „przeciw” 2 „wstrzymujące się”

c/ projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/226/09 
Rady Gminy w Sońsku z dnia 17 grudnia 2009 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Sońsk.

Szmalec Wiesław – radni zostali dokładnie zapoznani  z tym projektem uchwały 
na posiedzeniach Komisji. Czy jeszcze są jakieś uwagi do tego projektu.

Borowy Eugeniusz – chodzi o drogę do  Palium, czy jest uwzględnione 
zasypanie stawu przy tej drodze, czy ktoś rozważa wykonanie odwodnienia po 
zasypaniu tego rowu, odwodnienie będzie konieczne.

Szmalec Wiesław – sprawa którą p. radny poruszył nie wiąże się bezpośrednio z 
projektem uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

d/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
na rzecz gminy.

Szmalec Wiesław – czy panowie radni mają uwagi do tego projektu.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały
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Projekt uchwały został odrzucony 13 głosami, 1 radny wstrzymał się od głosu.

e/projekt uchwały w sprawie wydzielenia z mieszkaniowego zasobu gminy 
lokali z przeznaczeniem na wynajem jako lokale socjalne.

Szmalec Wiesław – czy są jakieś pytania w związku z tym projektem uchwały.

Pytań nie było.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

f/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego mienie komunalne

Szmalec Wiesław – Panowie radni mieli możliwość zapoznania się z tym 
projektem na posiedzeniach komisji. Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tej 
sprawie.

Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta  13 głosów „za” 1 głos „wstrzymujący się”

g/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego mienie komunalne.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

h/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
przy sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego mienie komunalne.

Szmalec Wiesław – czy ktoś chce zabrać głos w sprawie tej uchwały.

Siwek Rafał – sprawa sprzedaży mieszkania dla p. Włodarczyk ciągnie się od 
bardzo dawna. Wtedy kiedy wójtem był p. Żbikowski  doszło do zawarcia 
umowy z Policją w której Policja przekazuje to mieszkanie na Gminę aby je 
nabył p. Włodarczyk jako mieszkanie służbowe dla funkcjonariusza policji.
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Chciałem zapytać p. Żbikowskiego dlaczego to nie zostało zrealizowane.

Żbikowski Stefan – było to mieszkanie policji kiedy ja zacząłem administrować 
Gminą. Po likwidacji POM-u mieszkania przeszły na Gminę, bo trzeba było do 
nich dopłacać, wtedy nikt tych mieszkań nie chciał.

Podgórski Zdzisław – te mieszkania są już od dawna w zasobach Gminy i nie 
rozstrzygajmy co było kiedyś, tylko dajmy możliwość wykupu p. 
Włodarczykom. Proponuję taka samą zniżkę jakiej udzieliliśmy p. Damięckim 
czyli 20% .

Niesłuchowski Krzysztof – na komisji p. Włodarczyk powiedział, że oczekuje 
95% zniżki, pytany czy miał już szansę wykupu mieszkania odpowiedział, że 
tak, ale proponowany upust przy zakupie nie był dla niego satysfakcjonujący, 
dlatego mieszkania nie nabył. 

Wójt Gminy – pan Włodarczyk zrzekł się praw do mieszkania służbowego na 
mocy jakiegoś porozumienia z Gminą, która podobno miała mu to mieszkanie 
korzystnie sprzedać. Nie będę w to wnikał, ale protokół przekazania jest i on 
teraz oczekuje zniżki takiej jak otrzymują funkcjonariusze w Ciechanowie.
Musimy mieć świadomość, że to mieszkanie dzisiaj jest w zasobach Gminy 
Sońsk i jaka będzie bonifikata to zdecyduje Rada Gminy.
Przypomnę, że była propozycja trzech komisji 20 % bonifikata a jedna komisja 
głosowała żeby bonifikaty nie udzielać wcale.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały o udzieleniu bonifikaty w 
wysokości 20%.

Uchwała została przyjęta 11 glosami, 3 radnych wstrzymało się od głosu

i/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu 
socjalnego.

Szmalec Wiesław – czy panowie radni mają jakieś pytania w sprawie.

Pytań nie było.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
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j/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości.

Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

k/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości

Szmalec Wiesław – wszystkie komisje zaakceptowały ten projekt uchwały z 
poprawką polegającą na skróceniu okresu przedłużenia dzierżawy do 1 roku.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

l/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości.

Pytań nie było.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

ł/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na wynajem lokalu 
socjalnego

Pytań nie było 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwala została przyjęta jednogłośnie 

m/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości

Pytań nie było

Przewodniczący Rady Gminy  odczytał treść uchwały.
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Uchwala została przyjęta jednogłośnie.

n/projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi p. Marka Mochtaka  na 
działania Wójta Gminy Sońsk 

Szmalec Wiesław –proszę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 
przedstawienie stanowiska Komisji w tej sprawie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  odczytał uzasadnienie do uchwały w 
sprawie uznania skargi za bezzasadną.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

o/ projekt uchwały w sprawie ustalenia warunków sprzedaży zabudowanej 
działki stanowiącej mienie komunalne,

Muszyński Grzegorz -  projekt uchwały dotyczy działki w Ciemniewie na której 
znajduje się budynek zlewni mleka. Komisja Rolnictwa chcąc umożliwić kupno 
tej działki rolnikowi do którego gruntów ona przylega wnioskowała aby wartość 
tej działki obniżyć jeszcze o 10 %.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść uchwały.

Uchwała została przyjęta  13 głosów „za”, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Szmalec Wiesław – proszę o zabranie głosu p. Kajetana Morawskiego.

Morawski Kajetan - na ręce p. Przewodniczącego Rady Gminy chcę przekazać 
puchar zdobyty przez naszą drużynę za zajęcie II miejsca w III Otwartym 
Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy Stupsk.

Ad 5

Informację na temat gospodarki odpadami stałymi i płynnymi na terenie Gminy 
w roku 2009 złożył Wójt Gminy. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokółu.
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Ad 6

Wójt Gminy złożył informację o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w roku 2009. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokółu.

Ad 7

Kierownik Zakładu Komunalnego złożył informacje o działalności Zakładu 
Komunalnego w 2009 roku. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokółu

Ad 8.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z prac stałych komisji 
Rady Gminy. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokółu.

Ad 9

W  okresie  pomiędzy  sesjami  uczestniczyłem  w  Ogólnopolskim  Spotkaniu 
wójtów,  burmistrzów  i  prezydentów.  Było  to  spotkanie  z  Wicepremierem 
Waldemarem Pawlakiem.
Uczestniczyłem w XI  Turnieju  Piłki  Siatkowej  w Gołotczyźnie  i  w  X Balu 
Charytatywnym Polskiego Czerwonego Krzyża  w Ciechanowie.
Odbyło się  spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli, omawialiśmy sprawę 
arkusza  organizacyjnego  na  rok  2010/2011.  Poruszaliśmy  sprawę  średnich 
wynagrodzeń  dla  nauczycieli.  Chcę  poinformować,  że  w  tym  roku  na 
wyrównanie średnich płac nauczycielom wypłaciliśmy 135 tysięcy złotych.
Odbyła się kontrola z Agencji Nieruchomości Rolnych i dotyczyła działki na 
której znajduje się staw w Ślubowie. 
Złożone  zostały  wnioski  o  dotację  na  Fundusz  Ochrony  Gruntów  Rolnych 
dotyczą miejscowości Koźniewo Średnie gdzie będzie wykonywana inwestycja 
potrójnego utwardzenia na drodze gminnej. Złożony został wniosek na zmianę 
dachu w Parafii Sońsk..
Złożono  również  wnioski  do  Powiatowego  Urzędu  Pracy  celem  pozyskania 
pracowników interwencyjnych.
Na  przełomie  marca  i  kwietnia  zostanie  podjęta  decyzja  przez  Sejmik 
Województwa Mazowieckiego w sprawie oczyszczalni przydomowych.
Nie mam na dzień dzisiejszy wiedzy co dzieje się z wnioskiem na wykonanie 
kolektora sanitarnego i wymiany wodociągu azbestowego. 
Zostały złożone kolejne 4 projekty na zajęcia pozalekcyjne.
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Został  rozpisany  przetarg  na  inwestycje  drogowe,  oferty  zostaną  otwarte 
11marca  zapraszam  na  ten  termin  sołtysów  z  miejscowości  w  który  będą 
wykonywane inwestycje.
Przygotowuję duży projekt z „Odnowy Wsi” dotyczący 9 sołectw, dotyczący 
remontów świetlic.
Dokonałem  objazdu  dróg  żeby  ocenić  ich  stan  po  zimie  i  nie  zauważyłem 
poważniejszych uszkodzeń.

Ad 10. 

Szmalec  Wiesław  -  zapoznam teraz  z  treścią  pism jakie  wpłynęły  do  Rady 
Gminy w okresie pomiędzy sesjami.

Pismo od Marszałka Adama Struzika w sprawie obchodów „Święta Odrodzonej 
Samorządności Lokalnej”. Jest to zaproszenie do udziału w tych obchodach w 
dniu  28  maja  2010  roku  w  Europejskim  Centrum  Kultury  Regionalnej 
„Matecznik – Mazowsze” w Karolinie – Otrębusach.

Pismo do Sołtysa wsi Sarnowa Góra w sprawie remontu świetlicy wiejskiej.

Następnie  zostało  odczytane  pismo  Mazowieckiego  Inspektoratu  Ochrony 
Środowiska  dotyczące  punktów  zbiórki  zużytych  artykułów  elektrycznych  i 
elektronicznych pochodzących z gospodarstw domowych.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał podanie p. Bilińskich z Gołotczyzny w 
sprawie odsprzedaży części drogi  gminnej w Sońsku .

Kolejne pismo zostało złożone przez radnego Krzysztofa Niesłuchowskiego i 
dotyczy wykonania potrójnego utwardzenia ulicy Zacisze w Gąsocinie.

Niesłuchowski Krzysztof – w związku ze złożonym pismem chciałem złożyć 
wniosek o utwardzenie ul. Zacisze w Gąsocinie z ewentualnych oszczędności 
jakie  mogą  powstać  w  wyniku  przeprowadzenia  procedury  przetargowej  na 
budowę dróg.
Do napisania tego pisma i złożenia wniosku skłoniło mnie to, że wniosek już był 
składany ale źródło finansowania było wskazywane przez radnego Owczarczyka 
ze żwirowania dróg i myślę, że właśnie dlatego ten wniosek upadł.
Natomiast  mój  wniosek  nie  uszczupla  środków  finansowych  w  żadnej 
działalności i jest to argument którym chciałbym przekonać Wysoką Radę do 
tego wniosku. Bardzo proszę o przegłosowanie mojego wniosku.

Drozdowski  Edward – p.  radny Niesłuchowski  przecież p.  dobrze wie,  że  ja 
zgłosiłem  wniosek  jeszcze  przed  uchwaleniem  budżetu  aby  z  oszczędności 
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przetargowych  wykonać  drogę  w Cichawach  i  co,  teraz  zabiera  pan  mi  ten 
wniosek. Pomysł był mój a nie pana .

Ad . 11

Morawski  Kajetan  –  chciałem  się  zapytać  jak  przedstawia  się  sprawa  z 
lekarzami  w  Gajda-Med.  czy  przyjmują  specjaliści:  kardiolog,  neurolog, 
okulista ginekolog.  Jak przedstawiał  p. Gajda tak miało być wszystko ładnie 
zorganizowane, czy będzie.
Jak się przedstawia sprawa z budynkiem mleczarni w Bieńkach. Miał się odbyć 
drugi przetarg jak się rozstrzygnął.
Co zrobić z eternitem jeśli się zmienia pokrycie dachowe.
Kto będzie odbierał zużyte sprzęty elektryczne i elektroniczne.
Chciałem również  zwrócić  uwagę,  że  wykonane  potrójne  utwardzenie  drogi 
przez Bieńki Śmietanki będzie wiosną wymagało poprawy.

Siwek  Rafał  –  pytanie  było  zasadne,  Mamy   podpisane  umowy  z  czterema 
lekarzami  specjalistami,  na  podpisanie  dwóch  czekamy  jeszcze  do  końca 
miesiąca. Jeśli nie będzie to załatwione jak należy p. przewodniczący powinien 
w tej sprawie wystosować pismo.

Wójt  Gminy  -  sprawa  punktu  zlewnego  w  Bieńkach  pozostaje  nadal  nie 
rozstrzygnięta. Przetargi nie wyłoniły osoby chętnej do zakupu.

Wymiana eternitu wiąże się z wnioskiem jaki samorząd złożył do Marszałka 
Województwa  Mazowieckiego.  Pierwszy  jest  wniosek  na  przydomowe 
oczyszczalnie ścieków, po rozstrzygnięciu będziemy wiedzieli jakimi środkami 
dysponujemy i kolejny wniosek będzie przygotowywany na zbiórkę eternitu.
W  tej  chwili  szacujemy  koszty  utworzenia  punktu  zbiórki  zużytego  sprzętu 
elektrycznego  i  elektronicznego  trzeba  znaleźć  lokalizacje  takiego  punktu  i 
oszacować koszty opróżniania takiego zbiornika.

Marzena  Ślubowska  -  w  dniu  wczorajszym  odbył  się  przetarg  dotyczący 
budowy drogi od Gołotczyzny do mostu w Sońsku. Do tego przetargu zgłosiło 
się 6 firm spośród nich wygrała firma FALBRUK z Warszawy. Jest to przetarg 
na sumę 1.657  tysięcy  złotych. Termin wykonania do końca maja  br. 
Prosiłam Zarząd aby ten termin został dotrzymany z uwagi na mającą się odbyć 
wielka  uroczystość  w  Parafii  Sońsk  związaną  z  100  rocznicą  konsekracji 
kościoła.
Chciałabym również sprostować pewną nieprzyjemną sprawę, występuję tu w 
imieniu   mojego  brata.  Nie  należy  to  do  przyjemności  kiedy  p.  kierownik 
Zakładu  Komunalnego  rozprzestrzenia  w  miejscu  publicznym  swoje 
spostrzeżenia.  Mój  brat  udał  się  do Zakładu z zapytaniem dlaczego jest  taki 
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nieprzyjemny zapach wkoło. Zdaję sobie sprawę z tego, że jest  ciężka zima, 
płynące ścieki pozamarzały i czuć, ale nie potrafię zrozumieć, żeby co któryś 
wieczór było je czuć tak szczególnie. Brat spotkał się z zarzutem, że nie wywozi 
ścieków ze swojego szamba tylko je wylewa. Ja mam umowy na odbiór ścieków 
i  faktury  z  maja.  Ścieki  nie  wywiezione  zostały  w  grudniu  i  nie  będą 
wywiezione w lutym ponieważ aura „jest jaka jest”. Jak będzie możliwy dojazd 
będą wywiezione, mamy umowy na wywóz szamb i umowy na kosze i proszę 
mnie i mojej rodziny nie oczerniać. Pan kierownik Berent powinien zachować 
się  tak  jak  kierownik  w  zakładzie  a  nie  arogancko  „z  wyskokami”  bo 
reprezentuje naszą gminę. Proszę p. Wójta o zwrócenie uwagi p. Berentowi.

Berent Andrzej -  p. Ślubowska proszę mi nie ubliżać, p. brat rozmawiał ze mną 
w obecności  operatora.  Pani  brat  przyszedł  z  napaścią,  że  oczyszczalnia  jest 
sprawcą przykrego zapachu u państwa  i prowadził ze mną polityczną rozmowę 
że  płacimy  kary,  że  nie  robimy  badań.  Pan  Syski  zużywa  15  metrów 
sześciennych wody na 2 miesiące, fakturę ma z maja ubiegłego roku, gdzie się 
podziały  pozostałe  ścieki.  Proszę  sobie  odpowiedzieć  czy  zapach  jest  z 
oczyszczalni czy z nieszczelnych szamb. Kiedy pokazałem p. Syskiemu wykaz 
zużytej  wody,  przestał  ze  mną  rozmawiać  i  odszedł  powiedział  jeszcze  że 
ściągnie kontrolę  z WIOŚ  do oczyszczalni.

Ślubowska  Marzena – nie wiem czy dobrze się zrozumieliśmy, mnie chodzi o 
to, że jeżeli sprawy załatwia kierownik oczyszczalni to się zamyka drzwi  i jest 
koniec sprawy a nie się chodzi po Gąsocinie i rozpowiada.

Wójt Gminy – prawda leży zawsze pośrodku. Każdy ma trochę racji jeśli jest 
atak, jest i obrona. Wydałem dyspozycję aby po godzinie 17-tej nie przyjmować 
ścieków dowożonych i nie powinno być zapachów.

Ad 12.

Niesłuchowski Krzysztof - stawiam wniosek: wykonać potrójne utwardzenie  na 
ul. Zacisze w Gąsocinie z ewentualnych oszczędności,  które mogą powstać z 
budżetu przeznaczonego  na inwestycje drogowe  w dziale 600.

Szmalec Wiesław – kto jest za przyjęciem wniosku radnego Niesłuchowskiego 
proszę o podniesienie ręki.

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za” 1 głos wstrzymujący.

Siwek Rafał – czy coś wiadomo o naszej współpracy z powiatem w sprawie 
wspólnej budowy dróg powiatowych.
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Gieryk Ryszard – chciałbym się  wypowiedzieć w imieniu  własnym a nie za 
Zarząd,  bo  nie  mam  upoważnienia  aby  w  dniu  dzisiejszym  reprezentować 
Zarząd. Wiem, że stanowisko p. Starosty i Zarządu w tej sprawie było takie aby 
w miarę dyspozycji środków jakie nam pozostaną wnioski będą rozpatrywane. 
Zachęcam  do  opracowania  ogólnego  planu  budowy  dróg  w  połączeniu  z 
powiatem, bo w ten sposób można uzyskać duże dotacje.
Ja  jestem  zaniepokojony  tym,  że  nie  udało  się  wykonać  ul  Sońskiej  w 
Ciechanowie z której Wy też korzystacie. 

Szmalec Wiesław – ja ma pytanie do p. Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu, 
dlaczego samorządy nie są traktowane jednakowo, jedne zostały umieszczone w 
budżecie powiatu do współpracy a Gmina Sońsk nie.

Marzena Ślubowska – radny Gieryk to powiedział  jasno.

Wójt  Gminy  –  w  2007  roku  padał  zarzut,  że  samorząd  Gminy  Sońsk  nie 
przeznacza środków na współpracę z powiatem. W roku 2008 do tej współpracy 
doszło na drodze  Gołotczyzna – Zawady. W roku 2009 pomimo zawirowań 
również wykonaliśmy pracę. 2010 rok jest dla mnie wyjątkowo niezrozumiały 
Gmina Sońsk przeznacza pieniądze, daje jasną konkretną deklarację, jedzie na 
sesję  Rady  Powiatu  na  której  radni  z  naszej  gminy  głosują  przeciwko 
współpracy. Pięć czy sześć samorządów zostało wpisanych do budżetu powiatu 
a  Gmina  Sońsk  nie.  Jest  mi  wstyd.  Wniosek  złożony  przez  p.  radnego 
Żbikowskiego został odrzucony. Zadam tylko pytanie w jakiej sytuacji stawiana 
jest Gmina Sońsk, czy my te 310 tysięcy mamy przeznaczyć na drogi gminne, 
po prostu nam to powiedzcie.

Ślubowska  Marzena  –  ja  powtórzę  zanim p.  Wójt  złożył  deklarację  to  była 
rozmowa ze Starostą, ja taką wiedzę mam. Pan Starosta wyraźnie powiedział 
Panu Wójtowi, żeby przygotować do współpracy z Powiatem maksymalnie dwie 
drogi.  Chcę  powiedzieć,  że  pozostałe  gminy,  które  są  we  współpracy  z 
powiatem też prowadziły rozmowy i do ustaleń się zastosowały. Na pewno w 
naszej gminy dwie drogi do współpracy też by się znalazły. Nie wiem co wtedy 
pan Wójt panu Staroście odpowiedział, ale ustaliliście 5 krótkich odcinków, na 
które trzeba rozpisać 5 przetargów. Przecież Zarząd też przyjął jakieś procedury 
i była rozmowa na Zarządzie o tym, że maksymalnie 2 drogi. Ja dziękuję za to, 
że  współpraca  z  powiatem  nastąpiła  ale  w  dniu  dzisiejszym  nie  żądajcie 
odpowiedzi czy te 5 odcinków będzie zrealizowanych czy nie. Uchwała Rady 
Gminy Sońsk była podjęta 17 grudnia a  29 grudnia powiat przyjął budżet.
Prawdą jest, że jeśli zostaną pieniądze to nie wiem czy wszystkie odcinki, ale 
może dwa a może trzy uda nam się zrobić. Ja dzisiaj nie mogę mówić za Zarząd.
W roku 2010 jak w żadnym innym jest tyle pieniędzy przeznaczonych na Gminę 
Sońsk.  Pan  Wójt  mówi,  że  my  głosowaliśmy  przeciwko  wnioskowi  o 
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współpracy z Gminą Sońsk, to nie jest prawda, bo jeżeli pan radny Żbikowski 
zgłosił wniosek, żeby zabrać pieniądze z administracji i oznacza to samo jakby 
w  tej  gminie  zabrać  pieniądze  z  administracji  na  budowę  drogi  np:  w 
Ciemnienie. Jest przyjęty budżet są zapisane pieniądze na odpowiednie działy i 
tak  musi  być,  dlatego  nie  mogłam  zagłosować  za  wnioskiem  radnego 
Żbikowskiego. Każdego roku Zarząd Powiatu przyjmuje jakieś „reguły gry” i p. 
Wójt o tym wiedział, ale ustaliliście 5 odcinków dróg.

Siwek Rafał – kiedy możemy liczyć na informację jak deklaracja p. Wójta o 
współpracy z powiatem będzie zrealizowana.

Ślubowska  Marzena  –  proszę  nie  nalegać,  bo  ja  dzisiaj  na  to  pytanie  nie 
odpowiem.

Szypulski  Remigiusz  – powiat  zabrał  70 tysięcy z  drogi  do Ciemniewa,  pan 
radny Gieryk powiedział, żeby czekać nie możemy czekać bo droga jest taka, 
że, za 3 dni autobus szkolny nie pojedzie. Proszę aby pieniądze zadeklarowane 
na  współpracę  z  powiatem  na  drogę  w  Ciemnienie  zdjąć  i  przeznaczyć  na 
remont dróg gminnych. Bardzo proszę aby powiat zaczął wozić żwir na drogę 
do Ciemniewa, bo inaczej będzie protest i zostanie zablokowana droga.
Chciałem podziękować  na  sprawne  odśnieżanie  drogi  przy  której  mieszkam, 
dziękuję Wszystkim radnym.

Grzywacz  Leszek -  jeśli nie wiadomo kiedy powiat będzie miał pieniądze na 
współpracę  stawiam  wniosek  o  wycofanie  zadeklarowanych  na  ten  cel  310 
tysięcy i przeznaczenie ich na budowę dróg gminnych 1.5 km w Pękawce i 1,5 
km droga z Ciemniewka do Marus.

Owczarczyk Eugeniusz – chciałem podziękować panom radnym za to, że się 
przyczynili do tego, że zostanie utwardzona ul Zacisze przy której ja mieszkam.
Panie radny Niesłuchowski ja ten wniosek składałem już na sesji budżetowej, za 
którym p, nie głosował, na sesji XXXVII również go składałem i również wtedy 
za nim pan  nie głosował a  teraz Pan wszystko sobie przypisuje. 
Na XXXVII sesji zwracałem się do p. Wójta aby podjął działania, żeby wszyscy 
mieszkańcy zaopatrzyli się w kosze do śmieci , do tej pory p. Wójt nic nie zrobił 
w związku z tym składam wniosek: Zobowiązać p. Wójta do rozesłania pism do 
mieszkańców gminy Sońsk którzy nie posiadają koszy na śmieci, by podpisali 
umowy z formą „PUK” lub „Błysk” z wyznaczeniem terminu podpisania tych 
umów.
Czy wpłynęły już do budżetu gminy pieniądze od PKP za działki zajęte pod 
przebudowę kolei, bo osoby fizyczne już otrzymały pieniądze.
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Gieryk Ryszard – ja  jestem  przychylny współpracy, ale jak będzie nie mogę w 
tej  chwili  odpowiedzieć,  bo nie  wiemy  jaki  będzie  stan  dróg po tej  ciężkiej 
zimie,  nie  znamy jeszcze  całkowitych kosztów odśnieżania.  Przekaże  Wasze 
uwagi na Komisji Budżetowej na którą się śpieszę.

Siwek  Rafał  –  po  wysłuchaniu  informacji  p.  kier.  Berenta  nasuwa  mi  się 
wniosek aby poddać analizie koszty centralnego ogrzewania i ciepłej wody w 
przeliczeniu na m2 jakie w tej chwili Zakład Komunalny ponosi. 
Uważam, że należy wykonać przegląd stanu sieci  co i cw u odbiorców, gdyż 
mam wątpliwości  czy  wszyscy  odbiorcy  w sposób  właściwy opłacają  swoje 
należności.  
Należy dokonać naprawy sieci  grzewczej  na odcinku od ośrodka zdrowia do 
bloku 15-to rodzinnego.

Piotrowicz  Wiesław  -  w  dniu  14  lutego  otrzymałem  telefon  od  syna  p. 
Doleckiej, ze należy odśnieżyć drogę do jego matki w Koźniewie, bo może być 
potrzebna karetka pogotowania, nie mogłem się dodzwonić do p. Brodowskiego, 
zadzwoniłem więc do p. Węgra aby skontaktował mnie z synem p. Doleckiej, 
żeby potwierdzić informacje o stanie zdrowia  matki. Syn potwierdził, że jest źle 
i karetka może być potrzebna. W takiej sytuacji  zadzwoniłem do p. Kierownika 
Zakładu Komunalnego z prośbą  o odśnieżenie drogi i podałem przyczynę.  Pan 
Berent stwierdził, że ani on ani p. Wójt nie wyśle równiaki do tej pani niech ona 
czeka  do  poniedziałku.  Poinformowałem  wtedy,  że  do  poniedziałku  ta  pani 
może umrzeć. I usłyszałem od p. Berenta  żeby ta pani z umieraniem poczekała 
do poniedziałku. Panie Wójcie gdybym w tej sprawie skontaktował się z panem 
to czy udzieliłby pan pomocy.

Wójt Gminy – tak

Piotrowicz Wiesław – czyli pan Berent się mylił, bo Wójt udzieliłby pomocy.
Do obowiązków tego pana należało udzielić tej pani pomocy, równiarka wcale 
nie była potrzebna, bo pług odśnieżający był na terenie, ja go zatrzymałem i 
pojechaliśmy  odśnieżyć  tą  drogę.  W związku  z  zaistniałą  sytuacją  chciałem 
złożyć  stosowny  wniosek  do  p.  Wójta  jako  do  pracodawcy  p.  Berenta  o 
zwolnienie z funkcji kierownika Zakładu  Komunalnego p. Andrzeja Berenta ze 
skutkiem natychmiastowym.
Radny  Piotrowicz  odczytał  treść  wniosku  i  poinformował,  że  złoży  go  w 
sekretariacie Urzędu Gminy.

Muszyński  Grzegorz  –  rozpoczął  się  remont  kolei  i  na  niedawno wykonaną 
drogę w Ślubowie zaczęły wjeżdżać ciężkie sprzęty w związku z tym proszę o 
ustawienie znaków ograniczających tonaż.
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Owczarczyk Eugeniusz – chciałbym powiedzieć, kilka słów o pracy p. Berenta, 
na ulicy Leśnej zmarł młody mężczyzna. Mieszkańcy tej ulicy zadzwonili do 
mnie  w  sprawie  odśnieżenia  drogi  ponieważ  załatwiają  sprawy  związane  z 
pogrzebem. Zadzwoniłem do p. Berenta, który poinformował mnie, że nie ma 
sprzętu  a  kiedy  spotkał  mnie  na  Gąsocinie  wykrzykiwał,  że  zabrałem  330 
tysięcy  z  oczyszczalni  i  dlatego  nie  ma  na  odśnieżanie.  Pan  kierownik  jest 
bardzo arogancki w stosunku do mieszkańców i trzeba p. Wójcie tą sprawą się 
zająć. Pan Berent nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, na ulicy Głównej 
w drodze gminnej przy odśnieżaniu został  zerwany dekiel ze studzienki i  do 
dnia dzisiejszego nie został założony tylko zabezpieczony oponami a woda leje 
się do kolektora sanitarnego.
Na ulicy Błotnej jest zerwany dekiel i kawałek rury, woda z rowu leje się do 
sieci kanalizacyjnej. Pan kierownik po zimie powinien skontrolować stan sieci.

Szmalec Wiesław – myślę, że wszystkie uwagi w sprawie p. Berenta powinny 
być  skierowane  do Komisji  Rewizyjnej  i  ona  powinna się  dogłębnie  sprawą 
zająć.

Drozdowski Edward – ja również  zachowanie pana Berenta zgłaszałem do pana 
Wójta o wyciągniecie wniosków, nie wiem czy zostały wyciągnięte.
Kiedy  prosiłem  p.  Berenta  o  odśnieżenie  drogi  to  odpowiedział  mi,  że 
„przerywam mu oglądanie transmisji ze skoków narciarskich”.

Owczarczyk Eugeniusz - chcę  jeszcze uzupełnić odnośnie ulicy Leśnej  do tego 
mieszkańca, który zmarł karetka nie mogła dojechać a już wcześniej mieszkańcy 
prosili o odśnieżenie Lekarze około 700 metrów musieli dojść pieszo a później 
wyjeżdżali  z  tej  ulicy  ponad godzinę,  gdyby można  było od razu wyjechać, 
może człowiek by żył. 

Muszyński Grzegorz – to był nagły wypadek i ja na miejscu p. Owczarczyka nie 
odważyłbym się tak mówić. 

Szypulski  Remigiusz – ponieważ za trzy dni droga w Ciemnienie  nie będzie 
przejezdna  mam prośbę do pani radnej  Ślubowskiej o przywiezienie żwiru na 
tą drogę.

Borowy Eugeniusz - ja składałem wniosek na komisji  w sprawie utrzymania 
porządku  przy  ośrodku  zdrowia,  aby  ustalić  kto  tam  powinien  sprzątać  i 
uważam, że ta sprawa zostanie wyjaśniona.

Grzywacz Leszek - w Ciemniewku jest budynek z którego wyprowadzone są 
rynny i woda idzie na drogę, jest nawożony żwir i nie ma żadnego efektu, z 
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drugiej strony jest hałda ziemi z wykopanego stawu. Czy jest jakiś przepis na to 
czy przy drodze asfaltowej gminnej można zasypać pobocze.

Wójt Gminy – pobocza nie można zasypać.

Grzywacz Leszek -  w takim razie proszę p. Wójta o działanie w tym temacie.
Budynek jest p. Rzeczkowskiego a staw p. Szymczaka.

Szypulski  Remigiusz  -  autobus  szkolny  nie  ma  możliwości  zawracania  w 
Marusach na przystanku obok posesji  p. Zawadki 

Borowy Eugeniusz – czy mostek na ulicy Klonowej został odebrany i zostało 
zapłacone za wykonanie.

Wójt Gminy – jeszcze nie było odbioru.

Szmalec Wiesław – wójt już zobowiązał się na Komisji, że roześle informacje 
do sołtysów aby wszystkich zmobilizować do zakupu koszy na śmieci, dlatego 
nie wiem czy jest konieczność głosowania wniosku p. Owczarczyka.

Owczarczyk Eugeniusz – mój wniosek brzmi inaczej i proszę o głosowanie tego 
wniosku.

Wójt  Gminy  –  na  dwóch  komisjach  omawialiśmy  ten  temat,  ja  już  mam 
dokument  kto  ma  kosze  a  kto  nie  i  pozwoli  pan  Panie  sołtysie,  że  zamiast  
wysyłać poczta i płacić za każdy list ja skorzystam z jednostki pomocniczej jaką 
jest sołectwo i przekażę pisma do sołtysów.

Owczarczyk Eugeniusz – ale w takiej formie jak ja zgłosiłem to pisma dotarłyby 
do każdego.

Wójt Gminy – przecież nie proponuje niczego innego, sołtysi dostarczą pisma 
do każdego.

Owczarczyk  Eugeniusz -  ale ten wniosek to proszę przegłosować. 

Podgórski Zdzisław – większość mieszkańców posiada pojemniki  i  pisma do 
wszystkich  nie  są  potrzebne.  Można  uzyskać  wykazy  umów  od  firm 
odbierających  śmieci  i  wtedy  będzie  jasne  dla  kogo  przygotować  pisma,  a 
panowie  sołtysi  je  dostarczą  i  myślę,  że  nie  ma  potrzeby  głosowania  tego 
wniosku.
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Ad 13

Wójt  Gminy  -  w  Ciemniewku  będzie  nagrywana  scena  filmowa  pasterki 
odprawianej w kościele  w tej miejscowości, będzie brało udział wielu statystów 
w  związku  z  tym  mogą  wystąpić  utrudnienia  w  ruchu  drogowym  w  tej 
miejscowości.

Berent  Andrzej  –  akcja  odśnieżania  przebiegała  w następujący  sposób:  były 
ustalone rejony gdzie, kto ma odśnieżać i każdego dnia rano z panem wójtem 
ustalaliśmy harmonogram i chcę powiedzieć, że wszyscy radni koalicyjni byli 
zadowoleni, natomiast trzech radnych opozycyjnych miało problemy.
Chcę zapytać p. radnego Piotrowicz czy do p. Doleckiej była wzywana  karetka 
pogotowia i nie dojechała. Był ustalony harmonogram i nie mogłem go zrywać 
bo każdy operator wie gdzie będzie jeździł. Przyjąłem od pana informację w 
sprawie  p.  Doleckiej,  pan  sobie  zażyczył,  żeby  przyjechał  p.  Świtalski,  nie 
mogłem  się  skontaktować  z  p.  Brodowskim,  więc  zadzwoniłem  do  p. 
Podsiadlika,  być  może,  że  on  zadzwonił  do  p.  Brodowskiego  i  zostało 
odśnieżone, bo go o to poprosiłem po rozmowie z panem.
Kiedy zdzwonił do mnie p. Owczarczyk w sprawie ulicy Leśnej  powiedziałem, 
że podejmę interwencję, zadzwoniłem do p. Świtalskiego w tym czasie p. Kopeć 
Dariusz jechał do Ślubowa i prosiłem go, żeby w drodze powrotnej pojechał na 
ulicę  Leśną  i  odśnieżył,  ponieważ  wiedziałem,  że  nie  żyje  p.  Jakubiak.  Tak 
właśnie było.   
W dniu wczorajszym otrzymałem informacje  na posiedzeniu  komisji,  że  jest 
awaria  na  ulicy  Błotnej.  pojechałem tam popołudniu  i  przeszedłem ulicę  od 
skrzyżowania od 3-go Maja do ulicy Polnej i żadnej awarii nie widziałem i nie 
wiem o czym pan mówi.
Ulica  Główna  -  w  trakcie  odśnieżania  została  zerwana  pokrywa  studzienki 
kanalizacyjnej to nie jest kolektor wodociągowy, poczekamy jak się rozpuści 
śnieg to może ona się znajdzie jeśli nie to w tej chwili zostało zabezpieczone.
Ja tam byłem na miejscu  w dniu awarii.
Pan Drozdowski, zdzwonił  po niewczasie bo już wcześniej pan Świtalski  drogę 
do p. Elak odśnieżył.

Szmalec  Wiesław  –  stawiam  wniosek  aby  skargą  na  p.  Berenta  zajęła  się 
Komisja Rewizyjna. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie przy obecności 12 radnych.
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Ślubowska  Marzena  -  pytam  jako  mieszkanka  wsi  Janówek,  słyszałam,  że 
podjęliście  uchwałę,  że  będzie  budowana droga czy ta budowa dotyczy tego 
kawałek co zajmuje p. Koźniewska.

Wójt Gminy - dotyczy to innej drogi.

Ślubowska Marzena – w takim razie zgłaszam, że zanim będzie remontowana 
ta droga bardzo proszę uregulować kwestie odcinka drogi obok p. Koźniewskiej, 
działki zlokalizowane dalej są prawidłowe  i chciałabym żeby uregulować stan 
prawny  tej  drogi.  Drogą  jeżdżą  sprzęty  rolnicze  o  różnej  szerokości  i  p. 
Koźniewska  ma  uszkadzany  płot.  Jeśli  się  wgrodziła  to  trzeba  to  prawnie 
odebrać. Chciałam zgłosić, że przepust pod drogą w mojej wsi jest uszkodzony i 
zanim  droga  będzie  budowana  proszę  o  naprawę.  Mam  nadzieje,  że  przed 
rozpoczęciem budowy od będzie się zebranie z mieszkańcami.
Proszę o nawiezienie żwiru na  moją drogę, wymaga tego odcinek 200 m gdzie 
jest dół przy dole.

Muszyński Grzegorz – dlaczego p. radna Ślubowska nie interweniowała wtedy 
kiedy p. Koźniewska grodziła działkę. 

Dyoniziak Stanisław – składam podziękowania na ręce p. radnej Ślubowskiej 
dla Powiatowego Zarządu Dróg za sprawne odśnieżanie naszej drogi.

Owczarczyk  Eugeniusz  -  wtedy  gdy  budowała  się  p.  Koźniewska  to  tam 
żadnych innych działek nie było panie  radny Muszyński, kiedy powstały nowe 
działki to widać wyraźnie, że płot p. Koźniewskiej znajduje się w drodze.

Drozdowski  Edward  –  byliśmy  u  p.  Koźniewskiej  i  pytaliśmy  co  z  tym 
odcinkiem drogi, pani chce uporządkować swoje  dokumenty ale sprawy są nie 
wyjaśnione  dlatego  nie  można  było  głosować  przygotowanego  na  dzisiaj 
projektu uchwały. 

Ad 14

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam obrady XLIV sesji Rady 
Gminy.

Obrady sesji zakończyły się o godzinie 14:40 

Protokółowała: Krystyna Sobczyńska. 
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